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                Sid 1/2  

Protokoll nr 30, styrelsemöte 2023-11-06, Nyhamns Byförening 

 

Plats: Makrillvägen 19. 

Deltagare: Axel Bergenfelt, Paul Adam, Anne Avén, Sverker Ingvarson, Ingrid Larsson och Ulrika 

Ingvarson. 

Anmält förhinder: Bojan Kos och Sandra Andersson Sikberg. 

 

1. Ordförande Axel Bergenfelt öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Anne Avén valdes till mötets sekreterare. 

 

3. Restpunkter från föregående möte: 

• Hjärtstartare. Vi kan ansöka om bidrag på 5 000 kr från kommunen. Inköp och serviceavtal får 

byföreningen stå för själv. Målsättningen är att placera en hjärtstartare i strandtoan, men vi 

väntar med att gå vidare i processen. 

• Stelor vid hamnen. Byföreningens förslag att anlägga äng och placera stelor på gräsytan vid 

parkeringen i hamnen har avslagits av Byalaget och Röde Orm. Anledningen är att Röde Orm 

använder platsen till landbaserade aktiviteter under veckorna då de har seglarskola. 

 

4. Nyhamnsbladet.  

Nästa nummer är snart klart och går till tryck 19 november. Ulrika åtar sig att organisera skolans 

elever och ansvara för distributionen som skall göras 1-3 december. Axel hämtar tidningarna och 

bilagan (med medlemsavgift) på tryckeriet torsdag 30 november. 

 

5. Hemsida och Facebook. 

Diskuterades längd på inlägg. Anne meddelade att det nu finns en inloggning som 

styrelseledamöter kan använda för att göra inlägg. 

 

6. Nyhamns framtid.  

Angående vår medverkan i Byarådet. Nästa Byarådsmöte med kommunen är på onsdag 8 

november i Jonstorp. Beslutades att avstå medverkan då ingen i styrelsen har tid den här gången. 

Diskuterades den dåligt fungerande kollektivtrafiken, en av de punkter som kommer att tas upp på 

Byarådsmötet. Tidigare har Sandra varit engagerad i frågan. Ingrid är gärna med vid kommande 

Byarådsmöten. 

                                                                                                                                                                                             

7. Stranden och bryggan.  

Brygga och flotte är intagna. Flakarna ligger på Axels tomt vid eken. Ny badstege till flotten är 

inköpt och monterad. Offert från Anbulten på P-ringar (förankring till flotten) inväntas. 

Diskuterades sand till stranden som kommunen kan tillhandahålla. Erfarenheten säger att sand 

kommer och går vid vår badstrand, liksom tång. Vi avvaktar tills nästa badsäsong närmar sig och 

utvärderar statusen vid bryggan. 






